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OiSO.0002.16.2025  

 

PROTOKÓŁ NR XVI/2025 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 30 stycznia 2025 roku 

  

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 15 Radnych (lista obecności 

w załączeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 10.34 do godziny 13.33. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Jarosław Dąbrowski.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady 

Gminy Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad w punkcie 

10 o podpunkt: 

c) projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia inkasentów. Wobec braku uwag, wniosek przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 

0, wstrzymujących się – 0.  

d) projekt uchwały w sprawie zarządzania poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. Wobec braku uwag, 

wniosek przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Nozdrzec i Gminą Dydnia dotyczącego zapewnienia mieszkańcom Gminy Nozdrzec miejsc  

w ośrodku wsparcia - Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Krzemiennej. Wobec braku uwag, 

wniosek przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

f) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nozdrzec, dla lokalizacji elektrowni wiatrowych 

w części obrębów ewidencyjnych Hłudno, Izdebki i Wesoła. Wobec braku uwag, wniosek 

przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego przekazania Gminie Błażowa zadań Gminy Nozdrzec z zakresu organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. Wobec braku uwag, wniosek przyjęto głosami: za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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h) projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Nozdrzec do Programu Gmina Przyjazna 

Seniorom – Ogólnopolska Karta Seniora. Wobec braku uwag, wniosek przyjęto głosami: za – 

15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 30 grudnia 2024 r. 

4. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

5. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

6. Sprawozdanie Komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec z działalności w 2024 r. 

7. Przedłożenie planu pracy Rady Gminy Nozdrzec oraz Komisji stałych Rady Gminy 

Nozdrzec na 2025 rok. 

8. Uchwalenie budżetu Gminy Nozdrzec na 2025 rok: 

a) przedstawienie projektu budżetu Gminy Nozdrzec na 2025 rok, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Gminy Nozdrzec 

na 2025 rok, 

c) opinia i wnioski Komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec, 

d) autopoprawki Wójta Gminy Nozdrzec do projektu budżetu, 

e) zapytania i wyjaśnienia do projektu uchwały, 

f) dyskusja nad projektem uchwały, 

g) głosowanie uchwały. 

9. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 2025-2034 

a) przedstawienie projektu uchwały WPF Gminy Nozdrzec na lata 2025-2034, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie WPF, 

c) opinia i wnioski Komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec do projektu uchwały, 

d) autopoprawki Wójta Gminy Nozdrzec do projektu uchwały, 

e) zapytania i wyjaśnienia do projektu uchwały, 

f) dyskusja nad projektem uchwały, 

g) głosowanie uchwały. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Nozdrzec, 

b) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. św. Jadwigi Królowej Polski z Oddziałem 

Przedszkolnym w Izdebkach poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

c) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia inkasentów, 

d) zarządzania poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Nozdrzec i Gminą Dydnia 

dotyczącego zapewnienia mieszkańcom Gminy Nozdrzec miejsc w ośrodku wsparcia - 

Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Krzemiennej, 
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f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nozdrzec, dla lokalizacji elektrowni wiatrowych w części obrębów ewidencyjnych Hłudno, 

Izdebki i Wesoła, 

g) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przekazania 

Gminie Błażowa zadań Gminy Nozdrzec z zakresu organizacji publicznego transportu 

zbiorowego, 

h) przystąpienia Gminy Nozdrzec do Programu Gmina Przyjazna Seniorom – Ogólnopolska 

Karta Seniora. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Zakończenie. 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do protokołu sesji z dnia 30 grudnia 2024 roku 

nie zgłoszono żadnych uwag i zaproponował przyjęcie bez odczytywania. Wobec braku uwag 

oraz wniosków, protokół przyjęto głosami; za- 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

 

Ad 4, 5. 

Wójt Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje z realizacji uchwał i wydanych zarządzeń 

od XV sesji. 

 

Ad 6. 

Sprawozdania z rocznej działalności komisji przedstawili: Przewodnicząca Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji – Radna Anna Skórska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – 

Radna Anna Rachwalska, Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Radny 

Zygmunt Wawczak, oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Radny Wiesław Mistecki. 

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec – Jarosław Dąbrowski przedstawił plan pracy Rady 

Gminy Nozdrzec na 2025 rok. 

Plany pracy stałych Komisji Rady Gminy Nozdrzec przedstawili: Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji – Radna Anna Skórska, Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych – Radna Anna Rachwalska, Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw 

Gospodarczych – Radny Zygmunt Wawczak, oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – 

Radny Wiesław Mistecki. 

 

Ad 8.  

Skarbnik gminy – Monika Pietrykowska przedstawiła projekt uchwały budżetowej na rok 2025,  

a następnie odczytała pozytywną Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu 

uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Radny Zygmunt Wawczak, 

przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały budżetowej na 2025 rok, wypracowaną na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Nozdrzec w dniu 19 grudnia 2024 r. 

 

Skarbnik – Monika Pietrykowska przedstawiła i omówiła autopoprawki do projektu uchwały 

budżetowej na 2025 rok. 
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W zapytaniach nad projektem budżetu głos zabrali: 

Radny Jacek Szpiech pytał czy w projekcie budżetu są określone dochody z tytułu działalności 

farmy wiatrowej. 

 

Skarbnik poinformowała, że w projekcie budżetu nie określono dochodów z farmy wiatrowej 

gdyż nie została złożona deklaracja. 

 

Radny Jacek Szpiech poinformował o istniejącym sporze prawnym do około 30 właścicieli 

działek, na których istnieje infrastruktura farmy wiatrowej i w związku z tym pytał jaki podatek 

gmina naliczyła przemysłowy czy rolny. 

 

W czasie oczekiwania na udzielenie wyjaśnień na zadane pytanie przez merytorycznych 

pracowników, Radny Marian Zabój prosił o wzajemne szanowanie się, chodziło o przekazanie 

Radnym przed sesją budżetu z autopoprawkami nad którym Rada nie pracowała. Radny 

również odniósł się do pozytywnej opinii stałych komisji Rady do projektu budżetu, które 

podczas analizy projektu budżetu nie miały opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że radni otrzymali i analizowali projekt budżetu na 

2025 r., a przed sesją radni otrzymali autopoprawki do projektu budżetu. 

 

Zastępca Wójta oznajmił, że dokumenty na sesję budżetową zostały Radnym przekazane 

w ustawowym terminie czyli 14 dni przed planowaną sesją zgodnie z przepisami prawa. 

Natomiast przed sesją otrzymali państwo autopoprawki do projektu budżetu. Wobec 

powyższego zostały zachowane wszelkie procedury prawne zarówno przez urząd jak i przez 

Przewodniczącego Rady Gminy. Zastępca Wójta poinformował, że każdego roku procedury 

uchwalania budżetu są takie same we wszystkich jednostkach samorządu terytorialnego. 

 

W związku z pojawieniem się pracowników merytorycznych, Radny Jacek Szpiech powtórzył 

pytanie o naliczeniu podatku. 

 

W odpowiedzi na pytanie pracownicy merytoryczni wyjaśnili kwestie naliczania podatku, które 

odbywają się na podstawie danych ze Starostwa Powiatowego. 

 

Radny Jacek Szpiech pytał o informacje zawarte w uzasadnieniu opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej:  

– w pkt 14 ppkt b) brak zaplanowania wydatków na wkład własny na realizacje projektu 

w Szkole Podstawowej Hłudno, 

– w pkt 15 ppkt b) odnośnie wstępnych promes na dotacje w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków – informacji o spełnieniu warunku rozpoczęcia postepowań o wyłonienie 

wykonawców zadań. Brak spełnienia tego warunku w terminie wskazanym we wstępnych 

promesach oznacza bowiem rezygnację z wynikającego z wstępnej promesy dofinansowania. 

 

Skarbnik gminy wyjaśniła, że przez pomyłkę po stronie wydatków nie uwzględniono wkładu 

własnego na realizację projektu w Szkole Podstawowej Hłudno, zmiany ujęto 

w autopoprawkach. Na drugie pytanie do uzasadnienia opinii RIO Skarbnik poinformowała, że 

z braku wykonawców były podane wstępne promesy, po wyłonieniu wykonawców umowy 

zostały przesłane do RIO z autopoprawkami. 
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Radny Jacek Szpiech pytał o powód braku ujęcia w budżecie na 2025 r. budowy oświetlenia 

ulicznego w miejscowości Hłudno – zaplanowaną w budżecie w 2024 r.  

 

Skarbnik oznajmiła, że inwestycja ta została wstrzymana z powodu kosztów związanych 

z oczyszczalnią i wodociągiem. Po uzyskaniu pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na budowę wodociągu w Izdebkach zaplanowane środki 

będą przesunięte na realizacje zadań nie ujętych w budżecie na 2025 r.  

 

Radny Jacek Szpiech stwierdził, że zawsze będzie coś ważnego ale w czasie gdy nawigacja 

kieruje dużą część ruchu przez Hłudno, zabieranie środków z oświetlenia ulicznego jest 

nieporozumieniem. 

 

Zastępca Wójta uspokajając poinformował, że nie po raz pierwszy mamy takie sytuacje gdzie 

podczas uchwalania budżetu nie wszystkie inwestycje są ujęte, a w trakcie roku budżetowego 

dokonuje się wiele zmian w budżecie celem realizacji inwestycji. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały budżetowej na 2025 r. Przewodniczący Rady Gminy 

stwierdził, że ujęte zadania są kontynuacją rozpoczętych inwestycji, a w trakcie roku są 

realizowane dodatkowe inwestycje nie ujęte w budżecie. Na koniec Przewodniczący wyraził 

nadzieję, że w każdej miejscowości będą zrealizowane najpotrzebniejsze inwestycje. 

 

Radny Marian Zabój oznajmił, że w budżecie na 2025 rok jest nierównomierny podział 

środków na inwestycje np. Izdebki mają 6 000 600,00 a Nozdrzec 349 000,00 z zabytkami, 

Radny poinformował, że ma nadzieję sprawiedliwszego rozłożenia środków w następnym roku. 

 

Do wypowiedzi Radnego Mariana Zaboja odniósł się Zastępca Wójta informując, że inwestycje 

w Izdebkach to działania zmierzające do budowy gminnego żłobka, który nie będzie 

funkcjonował bez wodociągu. Pani Skarbnik informowała już, że gmina poczyni starania 

o pożyczkę. Zastępca Wójta stwierdził, że podczas analizy projektu budżetu Radny Marian 

Zabój mógł zgłosić wniosek o przesunięcie środków wskazując konkretne inwestycje. 

 

Radny Marian Zabój poinformował, że żłobek mógł być w Nozdrzcu w budynku po byłym 

SKR, gdzie jest większa pewność zainteresowania. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że w Izdebkach jest wykorzystana istniejąca infrastruktura po 

przeprowadzonej reorganizacji, której koszty dostosowania pod żłobek są znacznie niższe jak 

przebudowa wspomnianego budynku po byłym SKR. Zastępca przypomniał, że wielokrotnie 

pojawiał się temat zagospodarowania budynku w Izdebkach, działania są tam organizowane ze 

względów ekonomicznych i społecznych. 

 

Wobec braku chętnych w dyskusji nad projektem budżetu na 2025 rok, Przewodniczący Rady 

Gminy Przystąpił go głosowania. 

 

Uchwała Nr XVI/111/2025 w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok przyjęta została 

głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 3.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Ad 9. 

Skarbnik gminy – Monika Pietrykowska przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na 2025 - 2034. 

 

Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 2025 - 2034. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Radny Zygmunt Wawczak, 

przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nozdrzec na lata 2025 – 2034 wypracowaną na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady 

Gminy Nozdrzec w dniu 19 grudnia 2024 r. 

 

Następnie Skarbnik przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 2025 - 2034. 

 

Radny Jacek Szpiech pytał o zyski z farmy wiatrowej. 

 

Skarbnik poinformowała, że w wieloletniej prognozie finansowej nie ma ujętych zysków  

z farmy wiatrowej. 

 

Radni stwierdzili, że takie informacje powinna zawierać wieloletnia prognoza finansowa 

chociażby na podstawie wyliczeń szacunkowych wzorując się na innych rejonach gdzie 

funkcjonują takie farmy. 

 

Zastępca Wójta oznajmił, że wieloletnia prognoza finansowa opiera się na podstawie projektu 

budżetu i konkretnych dokumentów, a nie na podstawie domniemywań. Pani Skarbnik 

informowała przy projekcie budżetu, że deklaracja podatkowa nie została złożona więc nie ma  

podstaw do konkretnych wyliczeń. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w sprawie procedowanego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVI/112/2025 w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec 

na lata 2025 - 2034 przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 3.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 10. 
Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 
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Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVI/113/2025 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Nozdrzec przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Radna Kinga Oleksy-Skubisz nieobecna podczas głosowania. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. św. Jadwigi Królowej 

Polski z Oddziałem Przedszkolnym w Izdebkach poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji 

prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt 

uchwały i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVI/114/2025 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. św. 

Jadwigi Królowej Polski z Oddziałem Przedszkolnym w Izdebkach poprzez likwidację 

dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia inkasentów. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała była już raz podejmowana  

i prosił o wyjaśnienie kolejnego procedowania. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że względem podjętej uchwały zostało wszczęte postępowanie 

nadzorcze przez Regionalna Izbę Obrachunkową dotyczące załącznika. 

 

Przewodniczący Rady prosił o podjęcie ww. projektu uchwały w związku ze zbliżającym 

terminem zbierania inkasa. 

 

Zastępca Wójta w związku z wnioskiem złożonym 30 grudnia 2024 r. przez Radnego Jacka 

Sowę ws. wysokości inkasa w powiecie brzozowskim, przedstawił informacje z wysokości 

inkasa za opłaty komunalne w poszczególnych gminach powiatu brzozowskiego aktualne na 

dzień 29 stycznia 2025 roku. 
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Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVI/115/2025 w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia inkasentów przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Radny Zbigniew Szpiech nie brał udziału w głosowaniu ponieważ uchwała dotyczyła jego 

interesu prawnego. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zarządzania poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

 

Zastępca Wójta przedstawił wysokości inkasa za pobór podatku na wniosek złożony 30 grudnia 

2024 r. przez Radnego Jacka Sowę w gminach powiatu brzozowskiego dane aktualne na dzień 

29 stycznia 2025 roku. 

 

W odniesieniu do przedstawionej informacji przez Zastępcę Wójta Sołtys Sołectwa Izdebki 

Rudawiec prosił o wprowadzenie innego rozwiązania opłat za odpady komunalne i podatek 

podając przykład Gminy Brzozów gdzie opłaty są uiszczane w kasie i na konto bankowe. Sołtys 

poinformował, że na sołtysie spoczywa coraz więcej odpowiedzialności a wynagrodzenie nie 

uległo zmianie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy prosił o powrót do procedowania uchwały, a kwestie poruszane 

przez Sołtysa Pana Wiesława Dytko proponował rozwiązać na innym spotkaniu. 

 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVI/116/2025 w sprawie zarządzania poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 

przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Radny Zbigniew Szpiech nie brał udziału w głosowaniu ponieważ uchwała dotyczyła jego 

interesu prawnego. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Nozdrzec i Gminą Dydnia dotyczącego zapewnienia mieszkańcom Gminy Nozdrzec miejsc 

w ośrodku wsparcia - Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Krzemiennej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał procedowany projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 
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Uchwała Nr XVI/117/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Nozdrzec i Gminą Dydnia dotyczącego zapewnienia mieszkańcom 

Gminy Nozdrzec miejsc w ośrodku wsparcia - Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym 

w Krzemiennej przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nozdrzec, dla lokalizacji elektrowni wiatrowych  

w części obrębów ewidencyjnych Hłudno, Izdebki i Wesoła. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał procedowany projekt uchwały. 

 

Radny Jacek Szpiech pytał czy konsultacje społeczne odbędą się we wszystkich 

miejscowościach w związku z powiększeniem obszarów pod działalność farmy wiatrowej. 

 

Zastępca Wójta odpowiedział, że konsultacje odbędą się zgodnie z obowiązującym prawem np. 

w każdej miejscowości lub przez wyłożenie w urzędzie gminy. 

 

Radny Marian Zabój stwierdził, że najpierw powinny być konsultacje a później uchwała.  

 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVI/118/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Nozdrzec, dla lokalizacji elektrowni 

wiatrowych w części obrębów ewidencyjnych Hłudno, Izdebki i Wesoła przyjęta została 

głosami: 

za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się - 3.  

Radny Zbigniew Szpiech nie brał udziału w głosowaniu ponieważ uchwała dotyczyła jego 

interesu prawnego. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego przekazania Gminie Błażowa zadań Gminy Nozdrzec z zakresu organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał procedowany projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVI/119/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego przekazania Gminie Błażowa zadań Gminy Nozdrzec 

z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  



10 
 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Nozdrzec do Programu Gmina Przyjazna 

Seniorom – Ogólnopolska Karta Seniora. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał procedowany projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVI/120/2025 w sprawie przystąpienia Gminy Nozdrzec do Programu 

Gmina Przyjazna Seniorom – Ogólnopolska Karta Seniora przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 11. 

Zastępca Wójta przedstawił informacje na temat Programu Gmina Przyjazna Seniorom oraz 

zaprosił seniorów, którzy ukończyli 60 rok życia na inauguracyjne wydarzenie 21 lutego br. 

Szkole Podstawowej w Nozdrzcu w związku z przystąpieniem przez Gminę Nozdrzec do ww. 

programu. Na tym spotkaniu zostaną wręczone Ogólnopolskie Karty Seniora, które będą 

upoważniały do różnego rodzaju zniżek na usługi ponad 4.5 tys. podmiotów funkcjonujących 

na terenie naszego kraju. 

 

Zastępca Wójta przedstawił również informacje z realizacji inwestycji od ostatniej sesji: 

– 31 grudnia 2024 r. podpisano umowę na realizację inwestycji pn. Budowa Gminnej 

Oczyszczalni w Nozdrzcu Etap II. Wykonawcą inwestycji jest Firma IBG Instalbud, koszt 

realizacji zadania to 18 388 500,00 plac budowy przekazano wykonawcy 10 grudnia 2024 r. 

– w styczniu zamontowany został piec konwekcyjno-parowy dla gminnego bloku 

żywieniowego działającego przy Szkole Podstawowej w Hłudnie, koszt to 61 483,61. Gmina 

uzyskała wsparcie na zakup pieca w kwocie 25 000,00 ze strony YVS Nozdrzec Farmy 

Wiatrowej. 
– 21 stycznia miało miejsce otwarcie ofert dla przedsięwzięcia pn. Remont w oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Gminy Nozdrzec mający na celu poprawę 

dostępności dla dzieci ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi z podziałem na części. 

Pozostałe postępowania przetargowe z programów związanych z cyfryzacją, budową żłobka 

czy też przebudową SP w Hłudnie będą sukcesywnie ogłaszane celem jak najszybszej 

realizacji. 

 

Zastępca Wójta zabrał głos w sprawie złożonego wniosku podczas XV sesji przez Radnego 

Mariana Zaboja i Radnego Krzysztofa Gierulę w sprawie zakupu działek o nr 2030, 2032/5 

i 2016/40 obok Urzędu Gminy. Udzielając słownej odpowiedzi przypominał Radnemu 

Marianowi Zabojowi o złożeniu pisma z tożsamym wnioskiem, na które Radny otrzymał 

odpowiedź nr pisma IKŚR.7234.3.105.2024 z dnia 13 listopada 2024 r. Temat zakupu 

rzeczonych nieruchomości gruntowych wielokrotnie był przedmiotem debaty publicznej. 

W świetle wyzwań inwestycyjnych na przyszły rok budżetowy tj. na 2025 oraz w kontekście 

wskazanej niegdyś ceny – proponowany zakup byłby nieefektowny, niecelowy, a co 
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najważniejsze, naruszałby zasady dyscypliny finansowej. Zastępca poinformował, że w ramach 

odpowiedzi na wniosek z XV sesji, stanowisko przekazane w piśmie z dnia 13 listopada 2024 r. 

jest podtrzymane. Natomiast w sprawie rozbudowy miejsc parkingowych przy urzędzie gminy, 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że w okolicy dysponujemy terenem, który można dostosować do 

rozbudowy miejsc parkingowych. 

 

Radny Jacek Szpiech pytał czy nie ma obaw o miejsca parkingowe, które mogą być 

wykorzystywane przez klientów sklepu w przypadku jego powstania. 

 

Zastępca odpowiedział, że dotychczas miejsca parkingowe przy urzędzie również 

są wykorzystywane niekoniecznie przez petentów czy pracowników urzędu. 

 

Radny Krzysztof Gierula pytał co z petentami, gdzie mają parkować. 

 

Zastępca Wójta poinformował, że nie spotkał się ze zgłaszanym problemem ws. parkowania. 

 

Radny Krzysztof Gierula stwierdził, że Zastępca nie porusza się w terenie i nie wie, 

co mieszkańcy mówią. 

 

Zastępca Wójta odpowiedział, że jest osobą bardzo aktywną w terenie.   

 

Radny Jacek Szpiech pytał o montaż szyby na przystanku w Hłudnie i przypomniał 

o kończącym się terminie. 

 

Zastępca Wójta przyznał, że taki termin był wskazywany na podstawie pism od mieszkańców 

jak też od Pani sołtys. Po sprawdzeniu w terenie, przeprowadziłem rozmowę z pracownikiem 

merytorycznym, który przekazał, że nie złożył zamówienia z powodu nieuchwalonego budżetu.  

 

Pani Agata Kurdziel Sołtys Sołectwa Hłudno prosiła o potrącenie z diety sołtysa kwoty 

na zakup szyby. 

 

Zastępca Wójta poinformował, że w odpowiedzi nie podał problemu finansowego, a uzyskaną 

odpowiedź pracownika dodając, iż nie zgadza się z tłumaczeniem pracownika, gdyż na 

podstawie ustawy o finansach publicznych do momentu uchwalenia budżetu podstawą 

gospodarki finansowej jest projekt budżetu. 

 

Radny Marian Zabój pytał o system do głosowania w związku z wprowadzaną w tej kadencji 

zmianą do budżetu na zakup tego systemu. 

 

Zastępca poinformował, że projekt jest w trakcie realizacji, każdy projekt ma swój okres 

realizacji i w tym celu są podejmowane stosowne działania.  

 

Radny Marian Zabój przypomniał, że wniosek był składany 4, 5 lat temu. 

 

Zastępca Wójta odpowiedział, że wniosek o zakup urządzeń ale nie na stosowny program, który 

pozwolił uzyskać dofinansowanie. 

 

Radny Marian Zabój poinformował o rozmowie w Starostwie na temat położenia asfaltu na 

przystanku w Nozdrzu i proponowanym rozwiązaniu położenia asfaltu przez gminę 
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i obciążenie Starostwa kosztami. Radny w odniesieniu do odpowiedzi na wniosek o zakup 

działek stwierdził brak wizji na tą działkę, która poprawi wygląd gminy, szkoły i parkingi. Na 

tej działce planowany jest sklep 300 tys. Może wydawać się dużo ale jest to niezbędne dla 

funkcjonowania urzędu gminy. Jeśli chodzi o naruszenie finansów to Rada podejmuje uchwałę 

i jest to dopuszczalne, jako przykład Radny podał zakup 30 tramwajów za 10 mln. zł 

w Poznaniu. 

 

Zastępca Wójta stwierdził, że temat był wielokrotnie omawiany, gdyby kwota była niższa to 

można by się zastanowić, ale kwota 300 tys. za 19 arów jest nie do przyjęcia. Zastępca 

poinformował Radnego Mariana Zaboja, że podczas uchwalania budżetu mógł zgłosić wniosek 

o zabezpieczenie 300 tys. zł na zakup działki i poddać pod głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zawsze można wrócić do rozmów na komisjach. 

 

Radny Jacek Szpiech oznajmił, że w przestrzeni publicznej naszej gminy jest informacja o chęci 

wynajęcia przez mieszkańca Domu Strażaka w miejscowości Hłudno, który nie uzyskał zgody 

na wynajęcie, gdzie miało się odbyć spotkanie kulturalne. 

 

Zastępca Wójta odpowiedział, że nikt do gminy nie zgłosił się z takim pytaniem i nie był to 

mieszkaniec tylko Zarząd Powiatowy Polskiego Stronnictwa Ludowego w Brzozowie planował 

noworoczne spotkanie, na które wysłał zaproszenie do Wójta. Po wykonaniu telefonu do 

Prezesa OSP Hłudno wynikało, że coś miało się odbyć ale nie wiedział dokładnie co. Natomiast 

z rozmowy telefonicznej z Prezesem Zarządu Powiatowego PSL, który był podpisany na 

zaproszeniu, uzyskałem odpowiedź że Prezes OSP w Hłudnie był informowany o wszystkim. 

Podczas tej rozmowy została przekazana informacja, że nie ma zielonego światła od gminy jeśli 

chodzi o takie spotkanie. Taka decyzja zapadła dlatego, że nie było to konsultowane z władzami 

gminy, która jest zarządcą tego budynku i ponosi koszty eksploatacji – wszystkie media, gaz, 

prąd, niekiedy woda (tylko OSP Izdebki rozlicza się ze wszystkiego to jedyny przypadek na 

terenie całej gminy). Koszty te są pokrywane z funduszy publicznych naszej gminy. 

Finansowanie spotkań politycznych z funduszy publicznych narusza zasadę neutralności 

politycznej organów samorządowych i może budzić wątpliwości co do zgodności z ustawą o 

finansach publicznych art. 44. Zakaz finansowania działalności partii politycznych ze środków 

publicznych. Organizacja spotkania partyjnego w budynku OSP, który jest utrzymywany przez 

gminę, mogłoby zostać uznane za pośrednie finansowanie działalności partii politycznej ze 

środków publicznych, co jest nie dozwolone w myśl art. 24 ust 1 ustawy o partiach 

politycznych. Partie polityczne finansowane są ze składek, darowizn oraz subwencji 

budżetowej, a nie ze środków jednostek samorządu terytorialnego. Organizacja wydarzeń o 

charakterze politycznym w obiektach finansowanych przez gminę wymaga zgody organu 

zarządzającego tym majątkiem, czyli gminy. Ponieważ władze gminy nie były informowane o 

planowanym spotkaniu, działanie to zostało uznane za nadużycie infrastruktury publicznej. 

Organizatora poinformowano o braku zielonego światła na organizację spotkania partyjnego w 

budynku OSP. 

 

Radny Jacek Szpiech pytał czy organizacja spotkania miała być w oparciu o budżet gminy, czy 

koszty miał ponosić organizujący spotkanie. 

 

Zastępca Wójta powtórzył, że nikt nie kontaktował się w sprawie omówienia tej sprawy. 

Kierownik zarządzający mieniem gminnym został postawiony przed faktem dokonanym 

ponieważ otrzymał zaproszenie na to spotkanie. Jednostka OSP Hłudno otrzymałaby 

dofinansowanie, ale to nie ona ponosi koszty utrzymania. Zastępca Wójta poinformował, że 
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jedyne koszty za paliwo gazowe, energię elektryczną oraz wywóz nieczystości ponosi OSP 

Izdebki, przedstawiając wykaz kosztów za 2023 i 2024 rok ze wszystkich spotkań. W roku 

2023 OSP Nozdrzec uiściło wpłatę w kwocie 753,70 zł w ramach bardzo wysokich 

i niewyjaśnionych kosztów za energię elektryczną. 

Zastępca Wójta zwrócił się z pytaniem do Radnych, którzy obawiali się o utratę dofinansowania 

przez strażnicę; gdzie byli; gdy w 2021 r. doszło do sprzedaży przyczepki pomiędzy prezesem 

OSP Hłudno a gminnym prezesem za 1700 zł, być może przyczepkę kupiłby ktoś za wyższą 

kwotę. Dodatkowo sprzedaż przyczepki nie została zgłoszona ani do ubezpieczyciela ani do 

gminy, która w 2022 r. opłacała ubezpieczenie za prywatną przyczepkę. 

 

Sołtys Sołectwa Hłudno pytała o kwotę ubezpieczenia jaką gmina poniosła w 2022 r. 

 

Radny Janusz Bobola pytał o poniesienie konsekwencji osób odpowiedzialnych za sprzedaż. 

 

Zastępca Wójta odpowiedział, że nikt nie poniósł odpowiedzialności, gdyż nie zdołano 

odpowiedzieć na pismo, w którym wnioskowano o przekazanie protokołów z posiedzeń 

Komisji Rewizyjnej OSP w Gminie wraz ze sprawozdaniami finansowymi za lata 2020 i 2021 

oraz stosownymi dokumentami i sprawozdaniami podjętymi przez Walne Zebranie członków 

OSP w Hłudnie za 2022 r.  

 

Wracając do tematu wynajmu strażnicy Zastępca Wójta zwrócił się do Radnego Jacka Szpiecha 

aby nie informował o mieszkańcu, gdyż jest osobą publiczną i danych nie należy 

anonimizować. 

 

Na co Radny Jacek Szpiech odpowiedział, że nie wie czy może podawać dane z imienia 

i nazwiska. 

 

Zastępca Wójta prosił Przewodniczącego Rady o przywołanie do porządku Radnego Jacka 

Szpiecha i nieprzerywanie wypowiedzi. 

 

Radny Jacek Szpiech stwierdził, że nie przerywa wypowiedzi, a odpowiada na stawiane 

zarzuty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zaczeka aż się panowie uspokoją. 

 

Zastępca Wójta zwrócił uwagę, że podczas sesji w trakcie zabierania głosu – wypowiedzi są 

mu przerywane, tak więc Przewodniczący Rady Gminy na podstawie statutu powinien 

przywołać Radnego do porządku. 

 

Zastępca Wójta wracając do przerwanej wypowiedzi poinformował, że to nie miało być 

spotkanie kulturalne a polityczne jak wynika z zaproszenia. Nikt nie zabrania wykorzystywać 

strażnicy i organizowania spotkań na rzecz społeczności lokalnej, ale i w takich przypadkach 

gospodarze budynków informują o takim spotkaniu. 

 

Radny Jacek Szpiech poinformował, że to nie było przerywanie złośliwe, a odpowiedź na zarzut 

o anonimizowanie danych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z dwoma wnioskami w sprawie: 

1) organizacji spotkań raz lub dwa razy do roku w celu pozyskania informacji o planach 

inwestycyjnych, 
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2) ujęcia do odśnieżania drogi Harendarskiej, Przewodniczący Rady poinformował, 

że w poprzednich latach były sytuacje gdzie utrzymanie tej drogi było nie możliwe, ale 

gdy warunki atmosferyczne się normowały droga była udrażniana i przejezdna, tej zimy 

tak to już nie funkcjonuje i w planie dróg do odśnieżania tej drogi nie ma ujętej. 

 

W odniesieniu do pierwszego wniosku Zastępca Wójta odpowiedział, że są otwarci na 

spotkania oraz zaproponował możliwość organizowania przez Sołtysa danego sołectwa 

zebrania z radą sołecką tak jak miało to miejsce w Izdebkach. Na drugi wniosek Zastępca 

przekazał, że nastąpi poprawa w odśnieżaniu. 

 

Radna Anna Skórska pytała czy teraz przed wynajęciem sali należy zwracać się z taką 

informacja do gminy. 

 

Zastępca Wójta poinformował, że teraz wszyscy prezesi – gospodarze budynków otrzymają 

aneksy do podpisanych umów i wszyscy będą traktowani na równo, aby w przyszłości uniknąć 

podobnych problemów. 

 

Radny Wiesław Mistecki prezes OSP w Izdebkach poinformował, że jako zarządca budynku 

występuje do gminy z zapytaniem lub informacją w przypadku planowanego spotkania. Radny 

przekazał, że są sytuacje, gdzie gmina ponosi koszty danego spotkania, wówczas liczniki nie 

są spisywane.  

 

Radny Jacek Szpiech poinformował, że jest wiek XXI, a Dom Strażaka w Hłudnie nie ma 

zapewnionej wody, podobnie jak szkoła. 

Radny Wiesław Mistecki oznajmił, że do takiego stanu, jak jest aktualnie, jednostka OSP dążyła 

w większości własnymi siłami, własnym wkładem finansowym przy częściowym wsparciu 

z gminy. 

 

Radni Jacek Szpiech i Janusz Bobola stwierdzili, że nikt nie zechce wynająć sali, gdzie brakuje 

wody. 

 

Radny Krzysztof Gierula poinformował o podobnej sytuacji w Domu Strażaka w Nozdrzcu. 

 

Zastępca Wójta poinformował, że od ubiegłej kadencji jest dostępny fundusz sołecki, który 

można przeznaczyć na remont strażnicy. Przykładem jest Wara, która od początku przeznacza 

fundusz sołecki na strażnicę. 

 

W odniesieniu do wypowiedzi Radnego Jacka Szpiecha o zapewnieniu wody do SP w Hłudnie, 

Zastępca Wójta przedstawił odpowiedź udzieloną do Pani Sołtys Sołectwa Hłudno, zawierającą 

kolejność działań wymaganych przy budowie studni. Po przeprowadzonych badaniach wody, 

która zawiera dużo żelaza, okazuje się, że jest konieczność budowy stacji uzdatniania wody, co 

również będzie wiązało się z przebudową pomieszczenia w budynku szkoły. 

 

Radny Wiesław Mistecki w związku z budową stacji uzdatniania wody zaproponował 

poszukania innego ujęcia wody z mniejszą zawartością żelaza z uwagi na wysokie koszty. 

 

Radny Jacek Szpiech przekazał, że według posiadanych informacji, szkoła nie chciała 

uczestniczyć w remoncie istniejącego ujęcia, bo Gmina Nozdrzec obiecała wybudować nowe 

ujęcie dla SP w Hłudnie. 
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Zastępca Wójta zaprzeczył informacji o rezygnacji szkoły w remoncie istniejącego ujęcia, 

informując o odbytym spotkaniu ws. planowanego przedsięwzięcia, na które nie została 

zaproszona Pani Dyrektor SP w Hłudnie. Wykonawcy wiedzą, że gmina jest otwarta na 

współpracę, miało być zorganizowane spotkanie ws. planowanych działań i dotychczas 

propozycja takiego spotkania nie wpłynęła. 

 

Sołtys Agata Kurdziel pytała o możliwość zorganizowania zebrania wiejskiego w miejscowości 

Hłudno przy obecności Wójta Gminy w celu wyjaśnienia sytuacji z istniejącym ujęciem wody, 

prosząc o wskazanie dogodnego terminu. 

 

Zastępca Wójta odpowiedział, że nie będzie się wypowiadał za Wójta Gminy Nozdrzec, a na 

zwołanym zebraniu wystarczy obecność pracownika merytorycznego, gdyż uczestnicząc we 

wcześniejszych zebraniach nie ma ochoty na takie wrażenia. 

 

Radny Krzysztof Gierula stwierdził co to za wójt, który nie ma ochoty na spotkanie 

z mieszkańcami. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że nie powiedział że nie ma ochoty na spotkanie z mieszkańcami 

tylko, że nie ma ochoty na takie wrażenia, gdzie był świadkiem przewracania krzeseł i wyzwisk. 

Zastępca oznajmił, że drzwi do jego gabinetu są codziennie otwarte. 

 

Pani Sołtys poinformowała, że zapewni poziom zebrania i prosiła o wyznaczenie terminu. 

Zastępca Wójta po zapewnieniu Pani Sołtys o zadbanie poziomu dyskusji i kultury, wyraził 

zgodę na uczestnictwo w zebraniu.  

 

Pani Maria Twarda Sołtys Sołectwa Wesoła Ujazdy, Ryta Górka poinformowała o ponoszeniu 

kosztów za media budynku, którego Koło Gospodyń jest gospodarzem, a pozostałe środki 

z wynajmu są inwestowane w remont budynku.   

 

Zastępca Wójta oznajmił, że przedmiotem przedstawionego sprawozdania były jednostki 

ochotniczej straży pożarnej. 

 

Pani Agata Kurdziel Sołtys Sołectwa Hłudno pytała o obowiązek zgłaszania azbestu do końca 

stycznia w związku z pytaniami mieszkańców i krążącą informacją w internecie. 

 

Zastępca wskazał kontaktowanie się z pracownikiem zajmującym się odpadami komunalnymi 

min. azbestem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o sporządzonym spisie, który zawiera budynki 

pokryte azbestem i należy sprawdzić czy dany numer jest w nim ujęty. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec zakończył 

obrady XVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Nozdrzec.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 


